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ACTA NÚM. 124 
 

Rectora 
Margarita Arboix Arzo 
 
Secretària general 
Cristina Riba Trepat 
 
Equip de Govern 
José Aguilera Ávila 
M. José Feijóo Rey 
Carles Gispert Pellicer 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
Francisco Morente Valero 
Josep Ros Badosa 
Armand Sánchez Bonastre 
Carlos Sánchez Lancis 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils  
Isidre Gibert González 
Laura Feliu Martínez 
Vicent Fonollosa Pla 
Daniel Franco Puntes  
Margarita Martí Nicolovius  
Maite Martín Ibáñez  
Antoni Méndez Vilaseca  
Maria José Recoder Sellarés  
Esther Zapater Duque  
 
Directors de departament 
Xavier Bardina Simorra  
Teresa Colomer Martínez  
Beatriz Ferrús Antón 
Jordi Obiols Llandrich 
 
Director d’institut 
Xavier Gabarrell Durany 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea  

A Bellaterra, a les 9,40 h del dia 10 de 
juliol de 2018, es reuneix a la sala de 
juntes del Rectorat, en sessió ordinària el 
Consell de Govern de la Universitat 
Autònoma de Barcelona sota la 
presidència de la rectora, Margarita 
Arboix Arzo. Assisteixen a la reunió els 
membres assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi els doctors Jaume 
Farrés Vicén, degà de la Facultat de 
Biociències, que és substituït pel 
professor Isidre Gibert González; Joaquín 
Gairín Sallán, degà de la Facultat de 
Ciències de l’Educació; la doctora Maria 
Gutiérrez García, directora del 
Departament de Comunicació 
Audiovisual i Publicitat; el doctors 
Francisco Lloret Maya i Xavier Verge 
Mestre, representants del professorat 
claustral; i la senyora Laura Gisbert López 
i el senyor  Daniel Martí Tubau, 
representants de l’alumnat claustral. No 
hi assisteixen el doctor Diego Prior 
Jiménez, degà de la Facultat d’Economia i 
Empresa; la doctora Dolores 
Jaraquemada Pérez de Guzman, directora 
del Departament de Biologia Cel·lular, de 
Fisiologia i d’Immunologia; les doctores 
Carme Armengol Asparó i Marta Padrós 
Castells, representants del professorat 
claustral; i les senyores Júlia Castells Bou, 
Laura Ruiz Hernández i Mercè Terès 
Magrí i el senyor Josep Maria Descals 
Saez, representants de l’alumnat claustral 
. Hi assisteix, amb veu i sense vot, la 
senyora M. Dolors Pey Vilanova, 
secretària general adjunta. Com a 
convidats hi assisteix, amb veu i sense vot, 
la senyora Estel Oleart Marine, presidenta 
del Consell d’Estudiants de la UAB i el 
senyor Sergio Bachiller Rubia, estudiant 
de l’Escola d’Enginyeria. 
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Juan Antonio Baeza Labat  
M. Jesús Espuny Tomás 
Josep Vendrell Roca 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Anna Marbà Tallada  
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
David Montpeyó Garcia-Moreno 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade  
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
Gabriel Masfurroll Lacambra 
Tania Nadal Vicens 
Mariona Serra Pagès 
 
 
Ordre del dia 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

2. Informe de la rectora 

3. Afers econòmicopressupostaris: 

3.1. Nou model de distribució del pressupost als centres i als departaments 

4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 

4.1. Aprovació de l’oferta d’ocupació pública de personal docent i investigador de 

l’any 2018 Documentació adaptada a la Llei de pressupostos generals de l’Estat 

per a l’any 2018 publicada en el BOE de data 4 de juliol de 2018 

4.2. Aprovació de la Convocatòria d’ajuts Programa Talent 

5. Aprovació de l’oferta pública d’ocupació del personal d’administració i serveis de la 

UAB per a l’exercici 2018 

6. Afers acadèmics: 

6.1. Creació de títols de grau propi 

6.2. Creació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau 

7. Propostes de normatives: 
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7.1. Aprovació de la normativa reguladora de les retribucions addicionals derivades 

de la participació en activitats de recerca, transferència i formació 

especialitzada emparades per l’article 83 de la llei orgànica d’universitats 

(encàrrecs de col·laboració) Document modificat després de la negociació amb 

els representants dels treballadors 

7.2. Aprovació de la normativa econòmica i de dedicació acadèmica de la formació 

pròpia a la UAB Document modificat després de la negociació amb els 

representants dels treballadors 

7.3. Modificació normativa de compensació de despeses generals per a l’activitat de 

recerca 

8. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 

8.1. Modificació del Reglament de la Facultat de Traducció i d’Interpretació 

8.2. Modificació del Reglament del Departament de Traducció i d’Interpretació i 

d’Estudis de l’Àsia Oriental 

8.3. Creació de l’EBT AWEC 

9. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB: 

9.1. Cessió en ús d'equipament propietat de la UAB a favor de LGAI (Applus 

Laboratories) 

9.2. Cessió d’ús d’espais a favor de Sociedad Estatal Correos y Telégrafos, S.A. 

10. Afers de tràmit: 

10.1. Modificació puntual del Pressupost de la Universitat Autònoma de 

Barcelona per al 2018 

11. Torn obert de paraules 

 
 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La rectora obre la sessió, dóna la benvinguda als membres del Consell de Govern i tot 
seguit dóna la paraula a la secretària general, doctora Riba. 
 
La secretària general comenta que avui és l’últim dia que assisteix la doctora Espuny a 
aquest Consell de Govern i li expressa el seu agraïment per la seva dedicació durant el 
temps que ha format part d’aquest òrgan de govern. Tot seguit, passa al primer punt de 
l’ordre del dia. 
 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
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La secretària general exposa que no s’ha rebut cap esmena en relació amb la proposta 
d’acta de la sessió anterior, per la qual cosa proposa que s’aprovi en els termes 
redactats. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda, per assentiment, aprovar l’acta de la sessió del 
dia 13 de juny de 2018. 
 
 
 
2. Informe de la rectora 
 
La rectora informa en primer lloc dels nous nomenaments dels responsables en matèria 
universitària en l’àmbit de l’Administració de l’Estat, que són el de la senyora Ángeles 
Heras com a secretària d’estat de Recerca i Universitats i el del senyor José Manuel 
Pingarrón, secretari d’Universitats, alhora que valora positivament, com ja va dir a la 
darrera sessió d’aquest Consell de Govern, la creació del Ministeri de Ciència, Innovació 
i Universitats. En aquest sentit, la rectora informa de la reunió celebrada amb la 
secretària d’estat de Recerca i Universitats, com a primera presa de contacte, en la que 
es van plantejar diversos temes com són, entre altres, l’autonomia universitària, 
l’envelliment de les plantilles i les modalitats de contractació de professorat i comenta 
la possibilitat que hi pugui haver alguna modificació d’alguns articles no orgànics de la 
Llei orgànica d’universitats (LOU).  
 
Pel que fa a la Generalitat de Catalunya, la rectora informa que el nou secretari 
d’Universitats i Recerca és el senyor Francesc Xavier Grau Vidal i diu que és possible que 
avui es nomeni el nou director general d’Universitats en substitució del senyor Pallarés. 
 
Així mateix, la rectora informa dels contactes del president de l’Associació Catalana 
d'Universitats Públiques (ACUP) –que actualment és el rector de la Universitat Oberta 
de Catalunya-, amb els partits polítics de cara a la seva futura compareixença al 
Parlament de Catalunya i diu que els rectors de les universitats li demanen que plantegi 
les qüestions que preocupen a les universitats com són el finançament universitari, 
l’envelliment de les plantilles, la necessitat de contractar gent jove, la possibilitat de 
crear noves figures contractuals amb capacitat de talent, el tema de l’autonomia 
universitària o els problemes amb els  centres CERCA; en aquest sentit, comenta que 
tots els partits consideren que cal fer una nova llei d’universitats i que la proposta hauria 
de sortir de les universitats, mentre que la CRUE, que també fa un plantejament dels 
punts crucials que afecten les universitats, considera que són els polítics els que de han 
de redactar la proposta de modificació de la llei. Així mateix, la rectora explica que a 
Catalunya s’està treballant en una proposta dels articles que podrien modificar-se per 
decret llei i diu que la UAB hi està treballant amb la col·laboració d’alguns professors de 
la Facultat de Dret. 
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A continuació, la rectora dóna la paraula al vicerector de Personal Acadèmic, doctor 
Morente, perquè informi de la darrera reunió de la Conferència de Rectors de les 
Universitats Espanyoles (CRUE) a la qual va assistir. El vicerector de Personal Acadèmic 
explica que a la reunió es va informar dels assumptes dels quals ja ha informat la rectora 
–nous nomenaments, possible modificació de la LOU, etc.-, de l’estudi sobre el canvi 
d’estructura de la CRUE i de l’estat de la negociació amb Centro Español de Derechos 
Reprográficos (CEDRO) per a renovar els convenis amb les universitats. Així mateix, 
explica que a la reunió es va posar de manifest la preocupació per la situació del 
professorat pel que fa referència a l’envelliment de les plantilles i el procés 
d’estabilització del personal interí, comenta que la taxa per estabilitzar no consta amb 
claredat a la Llei de pressupostos de l’Estat per a l’any 2018 i que s’està a l’espera de la 
resposta  a la consulta efectuada al Ministeri d’Hisenda sobre l’aclariment del redactat, 
diu que també es va tractar el problema del nombre de professors associats que va 
creixent a les universitats i la creació d’una plataforma reivindicativa en defensa dels 
drets d’aquests professors, comenta que caldria crear una nova figura contractual per 
cobrir les necessitats que ara atenen els associats i que s’acabin els límits de la taxa de 
reposició i la capacitat de contractació i diu que també que es van comentar els nous 
criteris d’acreditació de l’Agència Nacional d’Avaluació de la Qualitat y Acreditació 
(ANECA). 
 
Tot seguit, la rectora dóna la paraula al gerent, senyor Tintoré, perquè informi de la 
reunió que hi ha hagut a la Generalitat de Catalunya per tractar la qüestió del personal 
contractat a càrrec del capítol VI del pressupost. 
 
El gerent explica que arran de les negociacions amb els agents socials es va tractar la 
situació del personal indefinit no fixe per veure com es podien passar al capítol I del 
pressupost i diu que es va analitzar la situació del personal que està finançat per la UAB 
però que no consta al capítol I, la dels tècnics de suport a la recerca en que la UAB 
assumeix el cost del setanta-cinc per cent mentre que el vint-i-cinc per cent va a càrrec 
dels projectes d’investigació, i la del personal el cost del qual va totalment a càrrec dels 
projectes de recerca; el gerent comenta que aquesta qüestió s’està estudiant amb els 
agents socials i que continuarà tractant-se amb la Generalitat de Catalunya de cara a 
gener de 2019. 
 
Tot seguit, la rectora informa de la situació del professor Francisco Ayala, de la 
Universitat de Califòrnia, que ha estat suspès de les seves activitats per assetjament 
sexual, comenta que aquest professor és doctor honoris causa per la UAB i que també 
té aquesta distinció per altres universitats espanyoles i, en aquest sentit, comenta  que 
s’està a l’espera de rebre tota la informació per valorar si procedeix la retirada de la 
distinció com a doctor honoris causa. 
 
A continuació, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor Ros, informa 
que els dies 13 al 15 de juny es van celebrar les proves d’accés a la universitat, diu que 
no hi van haver incidències i que es preveu que demà es publiquin les notes de tall. 
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Respecte a aquesta qüestió, la rectora agraeix a totes les facultats que impartiran estudis 
nous per l’esforç que representa la seva implementació, especialment a la Facultat de 
Filosofia i Lletres que té molts títols nous i demana als degans que traslladin la seva 
felicitació als seus respectius  equips de direcció. 
 
Tot seguit s’obre un torn d’intervencions en què participen el senyor Montpeyó, que 
comenta que algunes convocatòries que havia de fer públiques el Ministeri de Ciència, 
Innovació i Universitats s’estan endarrerint i la rectora respon que es preveu que es 
publiquin properament, i la doctora Recoder, que demana que no es difongui la 
documentació que afecta al doctor Francisco Ayala, a la qual cosa la rectora comenta 
que només es tractarà amb les universitats afectades. 
 
 
 
 
 
3. Afers economicopressupostaris: 
 
3.1. Nou model de distribució del pressupost als centres i als departaments 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, 
presenta aquest punt. El vicerector explica que el 2016 es va plantejar la necessitat de 
modificar el Model de distribució del pressupost descentralitzat per a centres i 
departaments per adaptar-lo a la realitat i a les necessitats actuals de la UAB. El 
vicerector explica les reunions que s’han fet amb els centres i departaments i la comissió 
de treball creada al respecte i comenta que a la sessió de la Comissió d’Economia i 
d’Organització celebrada el 27 de juny de 2018 es va informar favorablement la proposta 
de modificació del Model de de distribució del pressupost de funcionament 
descentralitzat per a centres  i departaments, que avui es presenta.  
 
Tot segui  el vicerector explica les característiques del nou model, diu que en cada 
exercici econòmic es destinarà una partida pressupostària per ser distribuïda als centres 
i departaments per tal de descentralitzar les despeses associades a la docència i gestió 
dels  graus, tot reconeixent les seves necessitats específiques derivades de la naturalesa 
de la seva docència, explica les particularitats de la Facultat de Medicina i dels 
departaments que imparteixen docència en aquesta Facultat, com es farà la distribució 
general i la distribució per incentius, com s’han calculat els coeficients d’especificitat i 
com s’han assignat els diferents centres i departaments als grups que corresponen als 
esmentats coeficients d’especificitat i diu que aquesta assignació es revisarà cada dos 
anys. Així mateix, el vicerector presenta un quadre comparatiu dels percentatges de 
distribució del pressupost segons el model actualment vigent i el que avui es presenta i 
diu que si avui s’aprova el nou model es faran els càlculs corresponents per fel el 
repartiment a cada centre i departament de la quantitat que els correspon tenint en 
compte el que ja s’ha distribuït prèviament. 
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Tot seguit s’obre un torn d’intervencions en què participen el senyor Pompas, que 
pregunta com es defineix la frontera entre un grup i el que segueix a continuació en 
relació amb l’assignació dels centres i departaments a un determinat coeficient 
d’especificitat; el doctor Branchadell, que defensa l’esmena que va presentar a la 
Comissió d’Economia i Organització i que no va ser acceptada, referent  les enquestes 
d’avaluació del professorat per tal que comptin no només pel que fa a la participació 
sinó també pels resultats; el doctor Carbonell, que diu que votarà a favor del document, 
tot i que la Facultat de Filosofia i Lletres hi surt perdent en l’aplicació del nou model i diu 
que s’abstindrà en relació amb la proposta d’esmena del doctor Branchadell perquè 
considera que s’ha seguit el procediment correcte, s’ha treballat molt i el resultat és 
prou satisfactori; el doctor Franco, que diu que no entén que  tots els departaments 
adscrits a l’Escola d’Enginyeria estiguin assignats a un mateix grup de coeficient 
d’especificitat a excepció d’un que està a un altre grup; la doctora Feliu, que considera 
que la metodologia seguida en l’elaboració del nou model ha estat molt adequada i diu 
que entén l’esmena del doctor Branchadell però dóna suport al document presentat; la 
doctora Anduiza, que dóna suport al document i comenta en relació amb les enquestes 
que no són per avaluar la qualitat de la docència sinó que la qualitat docent s’ha 
d’avaluar mitjançant altres mecanismes com són els processos d’acreditació cap a 
l’excel·lència i també pels reconeixements dels màsters. També intervé el vicerector de 
Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor Ros, que en relació amb les enquestes 
d’avaluació del professorat a què es refereix el document suggereix dir enquestes UAB i 
quant als resultats, tot i que entén la proposta del doctor Branchadell, considera  que 
ara és una primera etapa de reconeixement com a eina important però que no s’ha 
d’entrar encara en els resultats; el senyor Montpeyó, que dóna suport a la proposta del 
doctor Branchadell; el senyor Masfurroll, que valora l’esforç del vicerector d’Economia i 
de Campus pel document, creu que el sistema d’avaluació és molt arcaic i que cal 
millorar la qualitat de la Universitat, la doctora Zapater, que agraeix l’esforç per arribar 
al nou model que avui es presenta però no comparteix la metodologia emprada ja que 
la Facultat de Dret hi ha participat poc,  considera que caldria tenir en compte la 
valoració dels màsters en excel·lència, diu que els degans no tenen instruments per 
millorar la qualitat de la docència i dóna suport a la intervenció del doctor Branchadell 
en relació amb les enquestes; i el doctor Ysás, que comenta que el document que avui 
es presenta ha tingut una llarga elaboració i expressa el seu agraïment al respecte i opina 
que la qüestió de les enquestes és manifestament millorable perquè els estudiants no 
veuen els efectes que tenen.  
 
El vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, respon a les qüestions 
plantejades, comenta que els grups corresponents als coeficients d’especificitat es van 
acordar per consens entre els membres de la comissió, que respecte a les enquestes la 
comissió va considerar que les que eren més rellevants per les facultats eren les 
d’avaluació del personal docent i investigador i pel que fa al tema de tenir en compte la 
participació i no el resultat va ser perquè es va considerar que hi podria haver un 
problema  de representativitat. Pel que fa al redactat, entén que caldria deixar-lo en els 
termes presentats, sens perjudici que d’aquí un temps es revisi i quant als màsters, entén 
que ja tenen un model de repartiment i és per això que es va acordar que només es 
tinguessin en compte les despeses associades als graus.  
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A continuació, s’obre un segon torn d’intervencions en què participen el doctor 
Branchadell que insisteix en la seva esmena i la doctora Martín, que agraeix la feina feta 
i demana que el document quedi tal com està perquè està consensuat i que en tot cas 
es revisi d’aquí dos anys. 
 
El vicerector agraeix al doctor Branchadell la seva participació, diu que entén els seus 
arguments però que voldria deixar el document tal com està perquè ha estat molt 
debatut i consensuat, diu que en tot cas es pot continuar treballant per millorar-lo en la 
línia del que s’ha debatut i si s’escau anar aprovant petites modificacions pel Consell de 
Govern. 
 
Finalment, la rectora agraeix la dedicació de les persones que han treballat el document, 
proposa que es comenci a treballar ja un document que contempli la docència i la gestió 
dels màsters per analitzar el repartiment corresponent, proposa deixar el document tal 
com està però demana revisar l’avaluació econòmica des del 2011 al 2016 i veure quins 
són els ítems que s’inclouen, alhora  que també diu que cal millorar el model d’enquesta 
que s’aplica i veure la forma d’avaluar-la. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i, per 29 vots a favor, cap vot en contra i 11 
abstencions, el Consell de Govern acorada: 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de modificació del Model de distribució del pressupost 
de funcionament descentralitzat per a centres  i departaments, que s’annexa  (annex 
núm. 1). 
  
SEGON. Comunicar l’acord al gerent i a  la vicegerent d'Economia per tal que portin a 
terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
 
 
4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 
 
4.1. Aprovació de l’oferta d’ocupació pública de personal docent i investigador de l’any 
2018 Documentació adaptada a la Llei de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 
2018 publicada en el BOE de data 4 de juliol de 2018 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Personal Acadèmic, doctor Morente, 
presenta aquest punt. El vicerector explica el que disposa l’article 19 de la Llei 6/2018, 
de 3 de juliol, de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2018, que estableix un 100% 
de taxa de reposició i que les universitats estan obligades a destinar, com a mínim, un 
15% del total de places que s'ofereixin a la contractació, com a personal laboral fix, al 
personal investigador que hagi finalitzat el programa Ramón i Cajal i hagi obtingut el 
certificat I3 i que en el supòsit que no s’utilitzin totes les places previstes en aquesta 
reserva, aquestes es podran ofertar a altres investigadors de programes d’excel·lència, 
nacionals o internacionals i que hagin obtingut el certificat I3. El vicerector explica que 
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avui només es presenta a aprovació l’oferta derivada de la taxa de reposició del 100% 
respecte les vacants de l’any passat, comenta que el mes de setembre es preveu 
presentar una ampliació de l’oferta referida a l’estabilització de personal interí i diu que 
la Comissió de Personal Acadèmic, en data 21 de juny de 2018,  va informar 
favorablement la proposta d’oferta pública d’ocupació del Personal Docent i 
Investigador de l’any 2018 en els termes que ara es presenta. 
 
El doctor Bardina s’interessa per saber per quins departaments seran les places 
d’investigadors del programa Ramon y Cajal i el vicerector respon que encara no s’ha 
decidit i que hi ha un termini de tres any per convocar-les. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Aprovar l’oferta pública d’ocupació de l’any 2018, que s’annexa (annex núm. 
2). 
  
SEGON.- Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 
d’aquests acords 
 
 
 
4.2. Aprovació de la Convocatòria d’ajuts Programa Talent 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector explica la voluntat de la UAB de promoure 
una convocatòria per a la captació i la retenció de talent investigador, mitjançant la 
contractació temporal de cinc investigadors doctors (investigador ordinari), amb 
acreditada trajectòria investigadora però amb la voluntat que aquests contractes 
esdevinguin indefinits quan el context així ho permeti i recorda que l’any passat ja es va 
fer una primera convocatòria al respecte. El vicerector comenta les línies general de la 
convocatòria, especialment l’article 10 referent als criteris d’avaluació i selecció, informa 
del procediment que se seguirà a parir d’ara i explica que la Comissió d’Investigació en 
la seva sessió del dia 20 de juny de 2018 ha informat favorablement l’aprovació 
d’aquesta convocatòria. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Aprovar la Convocatòria d’ajuts Programa Talent de 5 places d’investigador 
ordinari, d’acord amb les bases establertes al document annex (annex núm. 3). 
  
SEGON.- Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
TERCER.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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5. Aprovació de l’oferta pública d’ocupació del personal d’administració i serveis de la 
UAB per a l’exercici 2018 
 
Per indicació de la rectora, el gerent, senyor Tintoré, presenta aquest punt. El gerent  
comenta que avui es presenta l’oferta d’ocupació derivada del 100% de la taxa de 
reposició però que la Llei de pressupostos generals de l’Estat per a l’any 2018 ha previst 
uns aspectes nous que s’estan estudiant i que passat l’estiu es preveu presentar una 
ampliació, alhora que comenta també que aquest tema s’ha tractat amb els agents 
socials i que la Comissió d’Economia i d’Organització en sessió celebrada el 27 de juny 
de 2018 ha informat favorablement la proposta d’oferta pública d’ocupació del PAS de 
la UAB per a l’exercici de 2018 en els termes que ara es presenta. Finalment, el gerent 
afegeix que en relació amb la promoció interna del personal funcionari, el percentatge 
corresponent s’aplicarà per fer promoció interna bàsicament a l’escala de gestió i a  
l’escala tècnica si és el cas . 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la proposta d’oferta pública d’ocupació del personal d’administració 
i serveis l’any 2018, que s’annexa. (annex núm. 4). 
  
SEGON. Encarregar al vicerector de Personal d’Administració i Serveis l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
  
TERCER. Comunicar els presents acords al gerent per tal que porti a terme les mesures 
necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
6. Afers acadèmics: 
 
6.1. Creació de títols de grau propi 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat, doctor 
Ros, presenta aquest punt. El vicerector explica que el títol Estudis de Gènere es proposa 
com a títol propi atès que es considera estratègic poder-lo implementar el proper curs 
amb l’objectiu que l’any vinent, un cop passat el procés de verificació, es pugui ofertar 
com a títol oficial, alhora que comenta que la proposta de creació del títol de grau propi 
va ser informada favorablement a la sessió de la Comissió d’Afers Acadèmics de 26 de 
juny de 2018. 
 
Tot seguit, s’obre un torn d’intervencions en què participen la doctora Recoder, que 
pregunta si el primer curs serà subvencionat per tal que els estudiants paguin la 
matrícula com si fos oficial, a la qual cosa el vicerector respon afirmativament si bé diu 
que el que no es pot garantir és el sistema de beques, i la doctora Feliu, que pregunta si 
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hi ha alguna informació addicional de l’Agència per a la Qualitat del Sistema Universitari 
de Catalunya (AQU) en relació amb aquest títol, a la qual cosa el vicerector diu que s’està 
parlant del calendari i que les actuacions van per bon camí. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Aprovar la creació del títol de grau propi següent: Estudis de Gènere 
 
SEGON.- Elevar l'aprovació de la creació del títol de grau propi al Consell Social per tal 
que exerceixi les seves competències. 
  
TERCER.- Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i de Qualitat l'execució i 
el seguiment dels acords primer i segon. 
  
QUART.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
6.2. Creació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau 
 
Per indicació de la rectora, la directora de l'Escola de Postgrau i de la Formació Contínua, 
doctora Feijóo, presenta aquest punt. La directora de l’Escola explica les propostes de 
creació de títols de màster i de diploma de postgrau que han estat presentades a l'Escola 
de Postgrau, diu que s’ha revisat la documentació justificativa corresponent que acredita 
que les propostes reuneixen els requisits exigits per la UAB per a la creació d'aquest tipus 
de títols i que les propostes de creació de nous títols de màster i de diplomes de postgrau 
propis que es presenten van ser informades favorablement a la sessió de la Comissió 
d’Afers Acadèmics de 26 de juny de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
  
PRIMER.- Aprovar la creació de nous títols de màster propi següents: 
 
Màster en Disseny d’Espais 
Màster en Disseny i Edició de Producte 
Màster en Political Ecology. Degrowth and Environmental Justice 
Màster en Digital Strategy and Creativity 
Màster en Benestar Animal 
 
SEGON.- Aprovar la creació dels títols de diploma de postgrau següents: 
 
Diploma de Postgrau en Sistemes de Gestió de la Qualitat 
Diploma de Postgrau en Creació d’Espais 
Diploma de Postgrau en Execució i Gestió d’Espais 
Diploma de Postgrau en Disseny de Producte: Ideació, Validació i Producció 



12 

 

Diploma de Postgrau en Edició de Producte 
Diploma de Postgrau en Digital Strategy and Creativity 
 
TERCER.- Elevar l'aprovació de la creació de títols de màster i de diplomes de postgrau 
propis al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 
  
QUART.- Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau i de la Formació Contínua 
l'execució i el seguiment dels acords primer a tercer. 
  
CINQUÈ.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
7. Propostes de normatives: 
 
7.1. Aprovació de la normativa reguladora de les retribucions addicionals derivades de la 
participació en activitats de recerca, transferència i formació especialitzada emparades 
per l’article 83 de la llei orgànica d’universitats (encàrrecs de col·laboració). 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector explica la necessitat d’aprovar una 
normativa específica que reguli de forma conjunta el règim jurídic de les retribucions 
addicionals derivades de la realització per part del PDI de les activitats previstes a l’article 
83 de la LOU, així com la col·laboració al respecte per part del PAS, per tal de clarificar 
els procediments, els límits i les seves característiques i tenint en compte en tot cas les 
diferents particularitats de cada col·lectiu d’acord amb la respectiva legislació aplicable. 
Així mateix, diu que en dates 16 i 18 de maig de 2018 la Comissió d’Investigació i la 
Comissió de Transferència del Coneixement i Projectes Estratègics, respectivament, van 
presentar i debatre la proposta de normativa esmentada i que la Comissió d’Economia i 
d’Organització en sessió celebrada el 27 de juny de 2018 va informar favorablement 
sobre la proposta condicionat al fet que l’equip de gerència dugués a terme les accions 
negociadores necessàries amb els òrgans representatius dels agents socials. Així mateix, 
el vicerector aclareix que la data d’entrada en vigor de la normativa és l’endemà de la 
seva aprovació per aquest Consell de Govern. 
 
Tot seguit s’obre un torn d’intervencions en el qual participa el senyor Montesinos, que 
comenta la necessitat de regular aquest assumpte, explica que finalment hi ha hagut 
entesa al respecte amb els agents socials, tot i que no totalment, i que donen suport al 
document. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació i, per 34 vots a favor, cap en contra i 2 abstencions, 
el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Aprovar la Normativa reguladora de les retribucions addicionals derivades 
de la participació en activitats de recerca, transferència i formació especialitzada 
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emparades per l’article 83 de la Llei Orgànica d’Universitats (encàrrecs de gestió), 
segons document que s’annexa (annex núm. 5). 
  
SEGON.- Comunicar  l’acord al gerent i a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
 
 
7.2. Aprovació de la normativa econòmica i de dedicació acadèmica de la formació 
pròpia a la UAB. 
 
Per indicació de la rectora, la directora de l'Escola de Postgrau i de la Formació Contínua, 
doctora Feijóo, presenta aquest punt. La directora de l’Escola explica la necessitat de 
regular la formació pròpia que s’ofereix a la societat amb l’objectiu de valorar la seva 
qualitat acadèmica, la dedicació i les responsabilitats del personal que hi participa i la 
seva regulació econòmica. En aquest sentit, explica que la proposta de normativa que es 
presenta ve a completar el marc normatiu propi de remuneracions al personal de la UAB 
per a la realització d’activitats extraordinàries, singulars i/o atípiques i determinar quines 
són les activitats o les tasques que poden donar lloc a una retribució addicional, amb 
quin procediment, quin concepte retributiu i amb quins límits quantitatius es pot 
acordar aquella compensació. La doctora Feijóo explica els aspectes més rellevants de 
la proposta de normativa, diu que s’ha tingut en compte el paper del  Consell Social al 
respecte així com també les queixes dels estudiants respecte als preus d’aquests estudis, 
comenta que la proposta compta amb un alt nivell de consens i que la Comissió d’Afers 
Acadèmics va informar favorablement la proposta a la sessió del dia 26 de juny de 2018 
i també que la Comissió d’Economia i d’Organització va emetre el seu informe favorable 
al respecte a la sessió del dia 27 de juny de 2018. 
 
Tot seguit s’obre un torn d’intervencions en que hi participen el senyor Montesinos, que 
explica que, tot i que els agents socials a la Comissió d’Economia i Organització van votar 
en contra de la proposta, considera que ara el document ha millorat, tot i que no 
totalment, i que per això hi donen suport al respecte; la doctora Colomer, que comenta 
que com a directora de departament el debat sobre aquest assumpte no li ha arribat i 
que per tant no hi ha pogut fer aportacions, considera que el document és massa 
detallat, sobre tot pel que afecta als aspectes econòmics, i que es podria millorar; i la 
doctora Recoder, que valora positivament el fet que es reguli la participació del PAS en 
les activitats vinculades a la formació pròpia però, en la mateixa línia de la intervenció 
anterior, en general considera que el document encara no s’ha debatut prou. 
 
La doctora Feijóo respon a les intervencions plantejades, agraeix l’esforç dels agents 
socials per donar suport a la proposta, explica que el degà de la Facultat de Ciències de 
l’Educació va participar molt en la comissió que va treballar el document i desconeix com 
es transmet la informació a la direcció dels departaments adscrits a la facultat, comenta 
que quest tema ha estat molt debatut, confirma la necessitat de la seva regulació i diu 
que els imports econòmics responen a criteris estàndard i que han estat consensuats i 
que en tot cas d’aquí a dos anys es poden revisar.  
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La doctora Colomer aclareix la seva intervenció anterior i demana disculpes  per si no 
s’ha entès bé, diu que està d’acord en la necessitat de regular aquesta qüestió i que cada 
programa tingui el seu suport administratiu, només lamenta que no hagi pogut fer abans 
les seves aportacions i que els aspectes econòmics estiguin tan detallats, a la qual cosa 
la doctora Feijóo confirma que des de la vicegerència d’Ordenació Acadèmica es va 
enviar el document per tal que es presentessin les esmenes corresponents i diu que si 
avui s’aprova la proposta demà té previst fer una reunió per tal de tractar les qüestions 
que es plantegin al respecte.  
 
El gerent, senyor Tintoré, afegeix que la proposta de normativa pretén homogeneïtzar 
situacions diverses que s’han detectat i comenta que a través el portal de transparència 
es podran fer molts tràmits que facilitaran la gestió i aplicació d’aquesta normativa. 
 
La rectora proposa apujar  l’import de 100€ per docència supervisada en un treball de fi 
de màster per estudiant tutoritzat amb un màxim de cinc alumnes i creu que en algun 
altre cas degudament justificat potser es podria apujar el preu. 
 
La doctora Colomer agraeix la intervenció de la rectora en el sentit de flexibilitzar el 
document, diu que està acord en la necessitat de regular aquesta qüestió per tal que hi 
hagi més transparència i control però diu que votarà en contra de la proposta perquè 
discrepa d’altres apartats. 
 
El president del Consell Social, senyor Masfurroll, dona suport a totes les millores que es 
puguin fer per ordenar els aspectes econòmics de la proposta i diu que cal ser flexible 
per redistribuir al si de la Universitat els pocs guanys que hi hagin al respecte. 
 
 
A continuació s’obre un segon torn d’intervencions en que participa el doctor Ysàs, que 
valora positivament la regulació d’una matèria tan complexa com la que ara s’està 
debatent i dona suport a la proposta tot i que més endavant es pugui anar revisant per 
millorar-la; el doctor Branchadell, que expressa la seva protesta per la proposta de 
modificació del document atès que en relació amb el punt anterior de l’ordre del dia no 
s’ha acceptat l’esmena que ell ha proposat; i el doctor Carbonell, que considera que no 
s’hauria de modificar el document ja que ve informat favorablement per dues 
comissions del Consell de Govern. 
 
La rectora respon que el Consell de Govern pot modificar les propostes tot i que hagin 
estat informades favorablement per les comissions i considera que la proposta que ella 
ha formulat suposa una millora del document i que si no és així la retira.  
 
La doctora Feijóo afegeix que el document ha passat per tots els tràmits previs 
pertinents i que hi ha hagut temps suficient per presentar esmenes al respecte, si bé 
està d’acord en que l’import de 100€ a què es  refereix l’apartat 4 b) 3 es podria apujar 
una mica, per exemple, fins a 300€ 
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Tot seguit, després de les intervencions puntuals dels doctors Carbonell i Mendez i les 
doctores Feliu i Anduiza referents al redactat de l’esmentat apartat 4 b) 3 referent a 
l’import econòmic, i atès que la doctora Feijóo constata la necessitat que els imports 
quedin clarament fixats a la normativa per garantir la màxima seguretat jurídica, la 
secretaria general, doctora Riba, proposa procedir tot seguit a la votació de l’esmena 
d’apujar fins a 300€ l’import de l’apartat 4 b) 3 de la proposta de normativa. 
 
Tot seguit es procedeix a la votació de l’esmena abans esmentada i, per 29 vots a favor, 
cap vot en contra i 5 abstencions, el Consell de Govern acorda acceptar l’esmena i 
modificar l’apartat 4 b) 3 de la proposta de normativa en el sentit següent: En cas de 
treballs de fi de màster, fins a 300€ per estudiant tutoritzat amb un màxim de cinc 
alumnes.  
 
Després d’aquesta votació, el doctor Branchadell proposa afegir a l’apartat 4 b)i, a 
continuació de “personal docent i investigador” el terme “UAB”, la qual cosa no és 
acceptada per la doctora Feijöo, atès que aquest no és el sentit del document. 
 
A continuació es procedeix a la votació de la proposta de normativa, amb la modificació 
de l’apartat 4 b) 3 que s’acaba d’aprovar i, per 29 vots a favor, 2 vots en contra i 4 
abstencions, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la proposta de regulació econòmica i de dedicació acadèmica de la 
formació pròpia a la UAB, segons document que s’annexa (annex núm. 6). 
  
SEGON. Comunicar l’acord al gerent i a la directora de l’Escola de Postgrau i de la 
Formació Contínua, per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo 
efectiu. 
 
 
 
7.3. Modificació normativa de compensació de despeses generals per a l’activitat de 
recerca 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector de Recerca i de Transferència, doctor Sánchez 
Bonastre, presenta aquest punt. El vicerector explica els antecedents que consten en la 
proposta d’acord i explica l’interès de fomentar l’assumpció per part d’investigadors de 
la UAB de la funció de coordinació de projectes d’investigació internacionals per la qual 
cosa es considera convenient incorporar una modificació en la normativa esmentada en 
el sentit d’incloure l’increment del retorn del cànon del 9% al 12% a favor d’aquells 
investigadors que assumeixin la posició de coordinador de projectes de recerca 
internacionals, proposant una nova redacció de l’apartat e) de la Normativa de 
compensació de despeses generals per l’activitat de recerca, alhora que comenta que la 
Comissió d’Investigació, en sessió celebrada en data 20 de juny de 2018, ha informat 
favorablement la proposta de modificació de l’esmentada normativa i que també la 
Comissió d’Economia i d’Organització en sessió celebrada en data 27 de juny de 2018 ha 
informat favorablement la proposta de modificació esmentada. 
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Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Aprovar la modificació de l’apartat e) de la Normativa de compensació de 
despeses generals per l’activitat de recerca (acord Consell de Govern 104/2017, de 16 
de novembre), segons document que s’annexa (annex núm. 7). 
  
SEGON. Comunicar l’acord al gerent i a la vicegerent d’Economia per tal que portin a 
terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
 
 
8. Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
 
8.1. Modificació del Reglament de la Facultat de Traducció i d’Interpretació 
 
Per indicació de la rectora, la secretària general, doctora Riba, presenta aquest punt. La 
secretària general explica que en data 20 de juny  de 2018 la Junta de Facultat de 
Traducció i d’Interpretació ha aprovat la proposta de modificació del Reglament de la 
Facultat, diu que els canvis principals afecten al sistema de funcionament dels seus  
òrgans col·legiats, a les competències de la Junta de Facultat, a  la creació de la Junta 
Permanent i la creació de diverses comissions delegades de la Junta de Facultat i informa 
que el projecte de modificació del Reglament que es presenta s'ajusta al Reglament marc 
de facultats i escoles universitàries, departaments i instituts universitaris d'investigació 
i centres de recerca propis, als Estatuts de la UAB i a la resta de normativa vigent. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Ratificar la modificació del Reglament de la Facultat de Traducció i 
d’Interpretació en els termes que s’annexen (annex núm. 8). 
  
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva ratificació 
per part del Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
  
TERCER. Comunicar el present acord a la Facultat de Traducció i d’Interpretació. 
 
 
 
8.2. Modificació del Reglament del Departament de Traducció i d’Interpretació i d’Estudis 
de l’Àsia Oriental 
 
Per indicació de la rectora, la secretària general, doctora Riba, presenta aquest punt. La 
secretària general explica que en data 4 de juny de 2018 el Consell de Departament de 
Traducció i d’Interpretació i d’Estudis de l’Àsia Oriental ha aprovat la proposta de 
modificació del reglament del Departament, diu que els canvis principals afecten a les 
funcions del Departament, al  sistema de funcionament dels seus  òrgans col·legiats i a 
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les competències del director o directora del Departament i diu que el projecte de 
modificació que es presenta s'ajusta al Reglament marc de facultats i escoles 
universitàries, departaments i instituts universitaris d'investigació i centres de recerca 
propis, als Estatuts de la UAB i a la resta de normativa vigent. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER. Ratificar la modificació del Reglament de Departament de  Traducció i 
d‘Interpretació i d’Estudis de l’Àsia Oriental, en els termes que s’annexen (annex núm. 
9). 
  
SEGON. Establir la seva entrada en vigor a partir del dia següent de la seva ratificació 
per part del Consell de Govern i ordenar la seva publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
  
TERCER. Comunicar el present acord al Departament de Traducció i d‘Interpretació i 
d’Estudis de l’Àsia Oriental  
 
 
 
8.3. Creació de l’EBT AWEC 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics, doctor 
Lafuente, presenta aquest punt. El vicerector explica la sol·licitud presentada pel doctor 
Pol Llonch Obiols en relació amb la participació de la UAB en una empresa “AWEC, S.L.” 
dedicada a l’assessorament i la innovació en l’àmbit del benestar animal als sectors 
ramaders i animals de companyia, a la industria de la biotecnologia i a les institucions 
zoològiques, diu que compta amb la documentació pertinent i que la Comissió 
Econòmica del Consell Social en data 18 de juny de 2018 ha emès informe favorable a la 
participació de la UAB, a través d’UABFIRMS, S.L., en el capital social de “AWEC, S.L.”. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Autoritzar la participació de la Universitat Autònoma de Barcelona en el 
capital social de l’empresa “AWEC, S.L.”, a través de la subscripció de participacions 
socials de 300 euros, equivalent al 10% del capital social per part de l’entitat 
instrumental creada amb aquesta finalitat (UABFIRMS, S.L.), en els termes  establerts 
a l’informe preliminar sobre la proposta emesa per la comissió ad-hoc, reconeixent-ne 
a “AWEC, S.L.” la condició d’empresa de base tecnològica de la Universitat Autònoma 
de Barcelona. 
  
SEGON.- Aprovar la participació de la UAB en el 10 per 100 del capital social de 
l’empresa “AWEC, S.L.”, que suposa una aportació màxima de 300 €. 
  
TERCER.- Certificar, d’acord amb el que estableix la Disposició Addicional vint-i-
quatrena de la Llei Orgànica 4/2007, de 12 d’abril, per la qual es modifica la Llei 
Orgànica 6/2001, de 21 de desembre, d’Universitats, la naturalesa de base tecnològica 
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de l’empresa, així com que les contraprestacions a favor de la Universitat a què es fa 
esment a la part expositiva d’aquests acords són adequades.  
  
QUART.- Autoritzar la rectora o persona en qui delegui perquè, en nom i representació 
de la Universitat Autònoma de Barcelona, realitzi els actes següents: 
  
Formalitzar el contracte entre socis, el contracte de transferència de tecnologia i 
l’aprovació dels estatuts corresponents, un cop confirmada la seva adequació jurídica 
i completada la tramitació interna de la Universitat Autònoma de Barcelona que en 
cada cas correspongui. 
 
 Designar i nomenar, si s’escau, els representants de la Universitat Autònoma de 
Barcelona als diferents òrgans de la societat, així com les persones que hagin d’actuar 
en qualitat de substituts a les reunions dels òrgans socials. 
 
Comparèixer davant qualsevol autoritat, organisme o entitat, pública o privada que 
siguin necessàries per a la formalització d’aquest acord i, en general, realitzar les 
actuacions pertinents per tal de fer efectiu el que disposa el present acord. 
  
CINQUÈ.- Encarregar al vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics l’execució i el 
seguiment dels acords anteriors. En particular se li encarrega que informi al Consell de 
Govern sobre el desenvolupament de l’empresa “AWEC, S.L.”  en el termini d’un any 
aproximadament. 
  
SISÈ.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca per tal que porti a terme 
les mesures necessàries per a fer-los efectius i per tal que faci la difusió oportuna. 
 
 
 
9. Cessions d’espais i d’altres béns de titularitat de la UAB: 
 
9.1. Cessió en ús d'equipament propietat de la UAB a favor de LGAI (Applus Laboratories) 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, 
presenta aquest punt. El vicerector explica que la UAB és titular d’una premsa hidràulica 
de marca MTS amb ordinador de control que va ser donada d’alta en el seu dia a 
l’inventari de béns i drets de la UAB, diu que l’equipament descrit es va utilitzar per a 
pràctiques docents de la titulació d’Enginyeria de Materials, la docència de la qual es va 
extingir al curs 2012-2013 i comenta que des d’aquell moment l’equipament resta sense 
ús i manteniment i ocupa un espai important dels laboratoris de l’Escola d’Enginyeria. 
Així mateix comenta que cap altra titulació ni activitat de recerca requereix d’aquest 
equipament, ni està previst impartir cap titulació que el pugui necessitar i que la cessió 
d’ús de l’equipament a  LGAI TECHNOLOGICAL CENTER S.A.  permet alliberar l’espai dels 
laboratoris, fer que estigui operatiu de nou i que eventualment el personal i estudiants 
de la UAB també puguin accedir-hi. 
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Tot seguit intervé el doctor Carbonell, que s’interessa pel litigi que la UAB té amb 
l’empresa Applus  a la qual cosa el vicerector  respon que el litigi en qüestió és amb la 
Generalitat de Catalunya en relació amb el terreny que en el seu dia la UAB li va cedir i 
que actualment ocupa l’empresa esmentada. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
PRIMER.- Autoritzar la cessió del dret d'ús a LGAI TECHNOLOGICAL CENTER S.A. amb 
CIF A-63207492 de premsa hidràulica de marca MTS amb ordinador de control en els 
següents termes:  
  
Objecte: premsa hidràulica de marca MTS amb ordinador de control que va ser donats 
d’alta a l’inventari de béns i drets de la UAB, entre d’altres, amb les següents dades: 
 
1a. Nº inventari:  007969940 
2a. RO: 155001842 (cos principal premsa) / 155009381 (extensòmetre) / 155005776 
(accessoris) 
3a. Data RO: 21-1-2003 / 10-10-2006 / 19-5-2005 
4a. Data d’alta: 22-1-2003 / 10-10-2006 / 20-5-2005 
5a. Centre d’adscripció: 118.00 
6a. Activitat: Docència al 2on cicle enginyeria de materials 
7a. Tipus de bé: Equipament docent 
Total RO per Compte Comptable: 111.667,58 € 
  
1b. Nº inventari: 008173487 
2b. RO: 1550905480 
3b. Data RO: 1-4-2005 
4b. Data d’alta:  1-4-2005 
5b. Centre d’adscripció: 118.00 
6b. Activitat: Docència al 2on cicle enginyeria de materials 
7b. Tipus de bé: Material informàtic – ordinador control premsa 
Total RO per Compte Comptable: 2.220,19 €  
  
L’equipament està totalment amortitzat, VNC =0 
  
Cànon: no n’hi ha cap, tot i que LGAI TECHNOLOGICAL CENTER S.A. assumeix els costos 
derivats del transport del material i el manteniment de la premsa hidràulica que és 
objecte de cessió. La premsa hidràulica es situarà a les instal·lacions d’APPLUS 
LABORATORIES a Bellaterra. 
 
Termini de duració: 60 anys, tot i que la UAB es reserva la facultat de revocar 
unilateralment la cessió d’ús en qualsevol moment per raons d’interès públic, sense 
generar dret a indemnització, en els supòsits establerts a l’article 92.4 de la llei 
33/2003, de 3 de novembre, de patrimoni de les administracions públiques. 
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Destinació: LGAI TECHNOLOGICAL CENTER S.A. haurà d’ubicar la premsa hidràulica a 
les seves instal·lacions ubicades a Bellaterra annexes al campus de la UAB i el personal 
i els estudiants de la UAB podran fer servir la premsa de forma puntual per activitats 
acadèmiques, amb un màxim de dues vegades per semestre, o com s’acordi per les 
dues parts si hi ha una altra necessitat. 
 
SEGON.- Autoritzar la rectora, o persona en qui delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb les 
clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquest acord. 
  
TERCER.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau. 
  
QUART.- Encarregar la vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment de 
l'acord primer. 
  
CINQUÈ.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’economia, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
9.2. Cessió d’ús d’espais a favor de Sociedad Estatal Correos y Telégrafos, S.A. 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, 
presenta aquest punt. El vicerector explica que la Sociedad Estatal Correos y Telégrafos, 
S.A. (Correos) té, entre els seus objectius, incentivar la promoció del servei de lliurament 
i recollida de paqueteria a través de la seva xarxa de dispositius CitiPaq i que és voluntat 
de la UAB posar a disposició de Correos quatre espais en el interior dels edificis de la 
Facultat d’Economia i Empresa, Facultat de Ciències i Facultat de Biociències, Facultat 
de Veterinària  i Campus de Sabadell, per la ubicació de l’esmentat dispositiu de 
lliurament de paqueteria, en els termes que consta a la proposta presentada. 
  
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer.- Autoritzar la cessió d’ús d’espais a la Sociedad Estatal Correos y Telégrafos, 
S.A. amb CIF núm. A-83052407, segons el que disposa la legislació vigent en matèria 
de patrimoni, d’acord amb les condicions següents: 
  
 
Objecte: Cessió d’ús de quatre espais als següents emplaçaments: 
 
Facultat d’Economia i Empresa: Torre B3 planta 0 (paret blanca al costat de l’escala 
parell) –CityPaq gran-. 
  
Facultat de Ciències i Biociències: Torre C1 planta -1 (entre les portes C1/-182 i la C1/-
178) –CitiPaq petit-. 
  



21 

 

Facultat de Veterinària (entrada principal) –CitiPaq petit-. 
  
Campus de Sabadell (entrada principal) –CitiPaq petit-.. 
  
- Cànon: La cessió d’ús és gratuïta però la cessionària assumeix el cost d’instal·lació i 
manteniment dels dispositius Citipaq.   
  
- Termini de duració: 1 any, prorrogable tàcitament per períodes anuals fins el límit 
permès per la legislació patrimonial d’aplicació. 
  
- Destinació: Ubicar dispositius CITYPAQ de lliurament de paqueteria amb les següents 
dimensions: 140,5 cm 140,5 cm x 60 cm x 47,5 cm si és un Citypaq petit i de 2.675mm 
x 643mm x 2.010mm, si és un Citypaq gran. 
  
Segon.- Autoritzar la rectora, o persona en qui delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb les 
clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquests acords. 
  
Tercer.- Elevar al Consell Social el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Quart.- Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 
  
Cinquè.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Economia, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
 
10. Afers de tràmit. 
 
10.1. Modificació puntual del Pressupost de la Universitat Autònoma de Barcelona per al 
2018 
 
Per indicació de la rectora, el vicerector d’Economia i de Campus, doctor Gispert, 
presenta aquest punt. El vicerector explica que s’ha detectat un error en el pressupost 
corresponent a l’exercici de 2018 que cal modificar, concretament en la informació 
continguda a la pàgina 36, “Apartat C2 Auxiliars administratius” pel que fa al cost 
individual de les places C2.16. Aquesta modificació afecta a la pàgina 35 “Resum del cost 
del Personal d’Administració i Serveis Funcionari 2018”, concretament l’apartat 
“reforços i substitucions”, i explica que la Comissió d’Economia i d’Organització en sessió 
celebrada en data 27 de juny de 2018 ha informat favorablement de la proposta de 
modificació del pressupost corresponent a l’exercici de 2018. 
 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda: 
 



22 

 

PRIMER.- Aprovar la proposta de modificació del  pressupost de la UAB per a l'any 
2018, que s'annexa (annex núm. 10). 
  
SEGON.- Elevar aquesta proposta al Consell Social perquè exerceixi les seves 
competències. 
  
TERCER.- Encarregar al  vicerector d’Economia i Campus l'execució i el seguiment 
d'aquests acords. 
  
QUART.- Comunicar els anteriors acords al Gerent, per tal que porti a terme les 
mesures necessàries per a fer efectiu el present acord. 
 
 
 
12.Torn obert de paraules. 
  
La doctora Espuny diu que avui és el seu últim dia com a membre d’aquest Consell de 
Govern i agraeix la confiança i l’honor que ha estat poder formar part d’aquest òrgan de 
govern i diu que continuarà al servei d’aquesta universitat en la seva nova condició de 
professora emèrita. La rectora agraeix a la doctora Espuny el seu treball i dedicació i el 
seu amor a la UAB i diu que continuarà comptant amb ella en altres àmbits de 
col·laboració. 
 
El senyor Montpeyó informa que dilluns passat va defensar la seva tesis doctoral i que 
en perdre la condició d’estudiant deixarà de formar part d’aquest Consell de Govern, 
comenta que ha aprés molt al llarg de tots els anys en que ha format part d’aquest òrgan 
i diu que continuarà treballant al servei d’aquesta Universitat. La rectora agraeix al 
senyor Montpeyó la tasca que ha portat a terme i valora molt positivament el fet que en 
la seva condició d’estudiant hagi dedicat una part del seu temps a participar en el govern 
d’aquesta Universitat, alhora que el felicita per la culminació dels seus estudis de 
doctorat. 
 
El senyor Pompas comentat que el percentatge de personal d’administració i serveis 
d’aquesta Universitat és de les més baixes d’Europa i demana comprensió per si algunes 
vegades no es poden atendre totes les necessitats amb la urgència requerida. La rectora 
valora positivament i agraeix la feina que porta a terme el personal d’administració i 
serveis i diu que el seu treball és imprescindible per portar a terme els objectius de la 
Universitat. 
 
Finalment la rectora agraeix a tots els membre del Consell de Govern la seva 
col·laboració i els desitja unes bones vacances. 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 13.55 hores es dóna per acabada la 
sessió, de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
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La secretària general            Vist i plau 

   La rectora 
 


